
 

DATE       :   September 22, 2020 

TO             :   PARENTS / GUARDIANS  OF GRADES 11 & 12 

FROM       :   Mrs. Nancy R. Ramos  
                      Principal, Senior High School Department 

SUBJECT :   2020-2021学年度中文选修课  
                      Chinese Elective Class, School Year 2020-2021 
                  

愿父神恩惠、平安归于你们。 

基立学院请高一及二的学生参加中文选修课。中文选修课将于2021年1月8日至2021年5月14日开

办, 每周五上课, 每堂课50分钟, 有意者可于2020年9月29日之前提交《中文选修课调查表》. 

在此点击这里 。 

中文选修课学生将在成绩单中得到数字分数。如果在这学期有20%或以上的无故缺课，他们的中
文选修課会有”退課”的註明。 

中文选修课需要五个或更多的学生注册时才开设。中文部将于2020年10月9日前通知家长们选修

課的進展。 

注册的学生须于2020年12月7日前下载免费的 “商务汉语 1 旅行篇”应用程序。請按照以下的

步骤通下载。将在2021年1月上课使用。 

如果家长们决定将学生从中文选修课退学，必须在2020年11月13日之前向高中校长Mrs. Nancy 
R. Ramos 女士提交退学信发在shs@jca.edu.ph，在上述日期之后，不允许退学。 

感谢你们的持续支持。 

Grace and peace of God the father be unto you� 

Jubilee Christian Academy invites Grades 11 and 12 students to join the Chinese elective class. The 
Chinese elective class will meet every Friday at 50 minute per session from January 8, 2021 to May 14, 
2021. Interested students can submit the survey form on Chinese elective class before September 29, 
2020 by clicking HERE .  

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScHzXBCuTtER7roIo5aKfnHH0IwFtY9xs46oXMVtJuTd0XRIQ/viewform?usp=sf_link
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScHzXBCuTtER7roIo5aKfnHH0IwFtY9xs46oXMVtJuTd0XRIQ/viewform?usp=sf_link
nancyramos
signature



 

Chinese elective students will receive a numerical grade in their report card.  If they incur unexcused 
absence of  20 or more percent of the total elective sessions per quarter, they will incur “dropped” as 
their Chinese Elective grade. 

The course is offered only if there are five or more enlisted students.  Parents will be informed before 
October 9, 2020 if the elective class will be offered  

Enlisted students are required to download the free app “Chinese for business 1 Travel" before 
December 7, 2020 by doing the following steps below.  The app will be used on the first day of class on 
January 2021.  

Should the parents decide to withdraw their children from the Chinese elective class, they have to email 
letter of withdrawal to Mrs. Nancy R. Ramos, Senior High School Principal, through shs@jca.edu.ph by 
November 13, 2020.   After said date, no withdrawal will be allowed.  

Thank you for your continuing support. 

To download the Ebook for Chinese Elective Class  “商务汉语1 旅行篇 “Chinese for Business 1 - 
Travel” free App 

Step 1.  TO SEARCH FOR THE APP, open the App Store (     ) on iPad 

Type the word:  “ Chinese for Business 1 - Travel  “ Mescomp Technologies SA 

Tap Enter Key   

mailto:shs@jca.edu.ph


 

Step 2.  TO DOWNLOAD THE FREE APP 

Step 3.  TO  INSTALL THE FREE APP 

Tap Get

Type your email address

Tap Install 

Tap Open 



 

Step 4.  TO  REGISTER  ( Please tap this link: http://www.chinese4.biz/ � 

Then  ( fill in the required information ) 

Tap Register

http://www.chinese4.biz/


 

Step 5.  TO  LOGIN  ( open the app and login ) 

Then  ( fill in the required information )     

Should you need assistance, please contact Mr. Alexander Ang, Property Officer. His contact details are 
as follows: email address: amang@jca.edu.ph. telephone number:  8294-0843 Loc 302 from 9:00am  to 
11:00am and 1:00pm to 3:00pm on school days. 

mailto:amang@jca.edu.ph
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